
 

 

Proces-verbaal van het Bestuursorgaan (BO) van 5 september 2023 
 
Aanwezig:  
Christophe Denayer, voorzitter – CD  
Edward Bolluijt, bestuurder -  EB 
Yves De Decker, bestuurder – YDD   
Emma D’Hooghe, bestuurder -  D 
Jeanne Gilleman, bestuurder – JG 
Ilse Haest, bestuurder – IH  
Leo Lucas, bestuurder – LL 
Manou Van der Brempt, ondervoorzitster – MVB 
Mathieu Verly, bestuurder – MV 
Christoph Van Dessel, Algemeen Directeur – CVD 
 
Geëxcuseerd: 
Patrick Celis, bestuurder –  PC  
An Van Aken, bestuurders -  AVA 
 
De voorzitter opent om 19u15 de vergadering van het Bestuursorgaan, die in het Center 
of excellence wordt gehouden. Met de wijzigingen in het Bestuursorgaan na de 
verkiezingen van juni 2023, vraagt hij bijzondere aandacht voor een aantal afspraken 
m.b.t. de rol en functioneren van de bestuurders.   
Daarna wordt overgegaan tot de orde van de dag.  
  

1. Proces-verbaal van 16 mei 2023 
Het PV van de bestuursvergadering van 16/05/2023 wordt unaniem goedgekeurd. 
 

2. Nieuwe clubs 
CVD verwijst naar de business plannen van 2 nieuwe clubprojecten: Wetteren en 
Tongeren. Na kort debat keurt het voltallige bestuursorgaan het lidmaatschap van beide 
clubs goed. 
 

3. Clubinfrastructuur 
CVD bevestigt dat de liga de toepassing van de reglementen inzake infrastructuur 
(velden en verlichting) bij de clubs sinds vorig jaar strikter opvolgt.   
In deze vergadering situeert hij de problematiek bij 4 clubs, waar de continuïteit op korte 
termijn in gevaar is. 
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Het BO bespreekt elk individueel geval, en de voorwaarden voor een tijdelijke derogatie. 
CVD zal de clubs hierover elk apart informeren.  
 

4. Jeugdcompetitie 
Het BO stemt unaniem in met 2 nieuwe voorstellen: 

 De verlenging van de speelkalender in de onderbouw met 2 weken (tot en met 
het eerste weekend van juni); 

 Het afschaffen van de regel in U7-U8-U9 (art 20k) die stipuleert dat er tijdens de 
laatste 2 wedstrijden van elke ronde alsook in de play-offs en de barrages, 
maximum 2 spelers mogen meespelen die niet minstens 50% van de wedstrijden 
met de ploeg hebben gespeeld; 

 
5. Status financiën 

CVD geeft een update van de forecast 2023. 
Aan opbrenstenzijde verwacht hij volgende verschillen t.o.v. het budget: 

 -75K euro fout tarief ledenbestand; 

 +6K inschrijvingen ploegen; 

 +46K euro subsidies 2023; 

 +47K euro subsidies 2022 (Y-1); 
Aan kostenzijde stelt hij de volgende verschillen voorop: 

 -124K euro personeel; 

 +22K euro facturatie door derden; 

 +35K euro congres; 
Dit leidt tot een verhoogd te verwachten positief resultaat versus budget. 
 
De algemeen directeur geeft ook een overzicht van het personeelsbestand van de VHL. 
Hij bevestigt de zoektocht naar een nieuwe Coach Academy Manager (ter vervanging 
van Lucas VDB) waarvoor de vacature wordt gelanceerd, én naar extra medewerkers die 
kunnen worden ingezet op het terrein (in de clubs). 
 

6. Index – bovenbouw 
CVD verwijst naar de debat over de index die werd gevoerd binnen het bestuursorgaan 
van de LFH. Hij bevestigt dat de klachten vanuit Vlaamse clubs beperkt zijn (hij licht het 
dossier van Dragons U14 girls toe). 
Op vraag van het BO van de LFH is er een nieuw analyse gemaakt over het 
doelpuntensaldo in de wedstrijden in U14-16-19. Deze zouden een indicatie kunnen zijn 
van het niveauverschil tussen de teams.  
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CVD deelt deze informatie met het BO van de VHL.  
Uit deze gegevens blijkt dat de situatie van vandaag (mét index) t.o.v. de situatie 
daarvoor (zonder index): 

 Beter is in U19 en U16 (het % van meer dan 5 resp. meer dan 8 
doelpuntenverschil is lager); 

 Niet beter is in U14. 
De algemeen directeur herinnert de bestuurders aan de beslissing om in U14 te kiezen 
voor een grotere divisie met 24 ploegen in de hoogste nationale afdeling (terwijl we  in 
U16/U19 een opdeling maken van 12 ploegen op het hoogste niveau en 12 ploegen 
daaronder op het 2de niveau). Het spreekt voor zich dat het resultaat tussen het sterkste 
team en het 24ste team potentieel meer verschilt dan het resultaat tussen het beste 
team en de 12de in de rangschikking.  
Er is echter bewust gekozen om in U14 meer teams in Nationaal 1 te laten aantreden 
om de impact van de index op die manier minder groot te maken, aangezien we ons in 
de berekening van de index maar kunnen baseren op een beperktere historiek, nl. enkel 
de resultaten uit U12. 
Het BO is akkoord om de parameters van de index verder te optimaliseren, maar stelt 
het principe van de index niet in vraag. Ze vraagt de staff om samen met SciSports naar 
verdere verbeteringen te zoeken. Het BO vindt dit een opdracht van de staff, en ziet 
geen behoefte om ook bestuurders af te vaardigen in de taskforce. 
 
Daarnaast geeft CVD aan dat wij de procedure richting clubs kunnen optimaliseren. 
Enkele acties die hij daarbij alvast aankaart zijn: 

• Informatieverstrekking verbeteren naar de clubs : 
• Groeperen van de documenten met de criteria, info van de webinars enz, 

in een vademecum;  
• Hockey4life: belang onderstrepen om alle leeftijdscategoriën te 

doorlopen; 
• Erop wijzen dat alle matchen tot het einde van het kampioenschap 

belang hebben; 
• Meer tijd nemen om de poules intern te analyseren (meerdere steekproeven); 
• Vermijden van fouten bij de inschrijvingen door de clubs: 

• Toestaan om fouten recht te zetten (bijv. 2 dagen extra);  
• Alle kernen « leeg maken » + rapport + extra contrôle ; 
• Automatisering i.v.m.   
• Speciale TEAMS vergadering met secretarissen toegespitst op de index 

(inchrijvingen) ; 
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7. Congres “Vrouwen in de sport” 1 juli 2023 

CVD debrieft het BO over het allereerste VHL congres: 

 Met mooie opkomst (190 deelnemers); 

 Schitterende locatie en goede sprekers; 

 Geslaagde format (intro, panelgesprek, worskshops, synthese, key note, 
slotwoord); 

 Thema dat aanspreekt; 
De voorzitter feliciteert CVD en zijn team voor de professionele uitstraling van deze 
eerste editie en de grote opkomst. 
 
De algemeen directeur bevestigt dat hieraan nu opvolging zal worden gegeven met o.a.: 

 Bedankwoord met aftermovie; 

 De lancering van een heuse campagne (testimonials); 

 De organisatie van allerlei events in de clubs rond dit thema; 
 
 

8. Varia 
8.1  

Een bestuurder vraagt aandacht voor de problematiek rond transgenders in de clubs, en 
de uitdagingen die daarmee gepaard gaan. CVD bevestigt dat een duidelijke visie en 
beleid vanuit de federatie noodzakelijk is, en geeft aan dat wij in die richting reeds 
stappen zetten en initiatieven nemen (gesprekken met FIH, overleg met andere 
hockeylanden, deelname aan seminaries, overleg met andere Vlaamse sportfederaties, 
enz.) 
De huidige cases worden reeds ad hoc behandeld, maar een vaster kader dringt zich op.  
Binnen onze federatie wordt Cindy Vanduffel gelast met het uitwerken van een 
beleidsdocument en reglementen. 
 

8.2 
CVD bezorgt  een doodle voor het vastleggen een “day off” met het Bestuursorgaan (van 
donderdagvoormiddag tot vrijdagmiddag, periode tussen half januari en half februari 
2024) in het kader van het op te maken strategisch plan voor de volgende 
beleidsperiode 2025-2028. 
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Alle agendapunten werden besproken, waarop de voorzitter de vergadering om 22u35 
beëindigt. De volgende vergadering van het BO staat gepland op 3 oktober 2023. 
 
 

                               
 
Christophe DENAYER      Christoph VAN DESSEL 
Voorzitter       Algemeen directeur 
 
 
 
 
 
 
 


